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3811 LM Amersfoort
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E-mail: info@amersfoort.nl
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OPENINGSTIJDEN 
Burgerzaken werkt alleen op 
afspraak.
Sociale Zekerheid Stadhuisplein 3,  
telefonisch bereikbaar  
09.00 - 17.00 uur

Archief Eemland
Eemplein 73 (Het Eemhuis,  
3e verdieping). Openingstijden 
en meer informatie:  
www.archiefeemland.nl

Wijkteams
Informatie over wijkteams voor 
zorg en ondersteuning:
www.amersfoort.nl/wijkteams 
of bel 14 033

Belastingen
Informatie over de 
gemeentebelastingen.
www.amersfoort.nl/belastingen 
of bel 14 033
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Lees verder > pagina 3

Verjaardagskaart voor kinderen die 3 jaar worden 
Kinderen die 3 jaar worden, krijgen van 
Gemeente Amersfoort een verjaardagskaart. 
Hiermee feliciteert Gemeente Amersfoort de 
kinderen en laat het de ouders/verzorgers weten 
dat zij hun kind op tijd moeten aanmelden voor 
een basisschool. Zo kunnen ouders een school 
kiezen die het beste past bij hun kind.

In de wet is vastgesteld dat je een kind mag 
aanmelden voor de basisschool vanaf de dag 
dat een kind 3 jaar wordt. Om ouders hieraan 
te herinneren, ontvangen vanaf dit jaar alle 
Amersfoortse kinderen die binnenkort 3 jaar 
worden per post een verjaardagskaart van de 
gemeente.

Eerlijk 
Uit onderzoek in 2023 bleek dat sommige ouders 
hun kind te vroeg aanmeldden voor een school, 
waardoor andere ouders geen keuze meer 
kunnen maken voor een school die bij het kind 
past. Ook zijn er ouders die niet weten dat ze hun 
kind moeten aanmelden voor een basisschool en 
dan ook geen keuze meer hebben. 

Lees meer over opvang- en onderwijsmogelijk-
heden in Amersfoort op  
https://amersfoortvoorkinderen.nl.

Nadya Aboyaakkou-Akkouh, wethouder jeugd en onderwijs, overhandigde de eerste verjaardagskaart 
persoonlijk aan de 3-jarige Luèn.

Ontwerp van het Programma rondom mobiliteit en parkeerbeleid inzien
Het Ontwerp Omgevingsprogramma Mobiliteit en de uitwerking van het nieuwe parkeerbeleid 
liggen tot en met 16 februari 2025 ter inzage. U kunt het bekijken en reageren. 

U vindt het Programma Mobiliteit en de 
andere documenten op www.amersfoort.nl/
mobiliteit. U kunt tot 16 februari een papieren 
exemplaar bekijken in de hal van het Stadhuis in 
Amersfoort. Tot en met 16 februari kunt u op drie 
manieren reageren (zienswijze indienen):

•  Brief (per post) sturen aan: College van 
burgemeester en wethouders, onder 
vermelding van Omgevingsprogramma 
Mobiliteit, postbus 4000, 3800 EA Amersfoort.

•  Met een online formulier op 
www.amersfoort.nl/mobiliteit (met DigiD).

•  Mondeling. Bel daarvoor met ons Klant Contact
Centrum, via telefoonnummer 14 033.

Inloopbijeenkomsten
In januari waren er, verspreid over de stad, 
vier inloopbijeenkomsten over het Ontwerp 
Omgevingsprogramma Mobiliteit en de 
uitwerking van het parkeerbeleid. Bij de 
bijeenkomsten waren tussen de 35 en 80 
belangstellenden aanwezig. 
Op www.amersfoort.nl/mobiliteit zijn, onder 
het kopje bijeenkomsten, de informatiepanelen 
te vinden die tijdens de bijeenkomsten zijn 
getoond. Op deze panelen stond een uitleg 
over de verschillende onderdelen van het 
omgevingsprogramma en wat het voor inwoners, 
een wijk en de stad betekent. Ook konden 
bezoekers tijdens de bijeenkomst reageren (een 
zienswijze indienen) en lieten we zien hoe de 
inbreng uit eerdere participatiemomenten is 
verwerkt in de plannen. 

Hoe verder?
Na 16 februari verwerkt de gemeente de 
reacties (zienswijzen) in een reactienota. De 
reacties zorgen eventueel voor aanpassingen 
in het Omgevingsprogramma Mobiliteit en 
de regelgeving met de uitwerking van het 
parkeerbeleid. Vervolgens kan de gemeenteraad 
nog wensen en bedenkingen meegeven. Daarna 
stelt het college het Omgevingsprogramma 
en de regelgeving met de uitwerking van het 
parkeerbeleid definitief vast. Dat is waarschijnlijk 
in mei 2025. 

Meer informatie
Kijk op www.amersfoort.nl/mobiliteit.Ruime belangstelling op de inloopavonden. (foto: Gemeente Amersfoort)

https://www.amersfoort.nl/wijkteams
https://www.amersfoort.nl/belastingen-en-woz
https://amersfoortvoorkinderen.nl/
https://www.amersfoort.nl/mobiliteit
https://www.amersfoort.nl/mobiliteit
https://www.amersfoort.nl/mobiliteit
https://www.amersfoort.nl/mobiliteit
https://www.amersfoort.nl/mobiliteit
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Kunst op het stadhuis: ‘Blijven drijven’
Boven de ingang van het stadhuis is tot eind april het raamkunstwerk ‘Blijven 
drijven’ te zien. Het is gemaakt door Amersfoortse beeldend kunstenaar Jan Ros. 
Sinds 2024 hangen er raamkunstwerken waarbij steeds een ander onderwerp 
wordt uitgebeeld. Voor 2025 staat het onderwerp ‘water’ centraal. 

De Amersfoortse curator Judith van Meeuwen, die deze raamkunst 
tentoonstelling heeft samengesteld, heeft vier kunstenaars uit Amersfoort en 
omgeving uitgekozen die zich door het onderwerp laten inspireren. Met het 
kunstwerk ‘Blijven drijven’ verbeeldt Jan Ros het onderwerp wateroverlast. We 
zien een zee, een horizon, de waterlijn en een onderwaterwereld. Het water staat 
hoog. Op de zee dobberen vijf oranje reddingssloepen, ze zijn (nog) leeg. Door de 
hoogte van de waterlijn staan ze hoog in het beeld, bijna bekneld tussen water en 
de bovenkant van de raamkozijnen. Stijgt het water nog verder? En waar zijn de 
mensen? 

Tyas Bijlholt, wethouder van Cultuur: “Met ‘Kunst op het stadhuis’ willen we kunst 
toegankelijk maken voor iedereen met regelmatig andere raamkunstwerken. Ik 
hoop dat het mensen inspireert en misschien ook laat nadenken over de rol van 
water in hun directe leefomgeving, in Nederland en in de rest van de wereld.”

<< Jan Ros, ‘Blijven Drijven’, detail van het raamproject.

Geef elkaar
 
de ruimte

Zet uw 

in de gratis

stalling

Wegwerkzaamheden 
Hier vindt u informatie over wegen die geheel of 
gedeeltelijk zijn afgesloten. Omdat het werk aan 
de weg afhankelijk is van veel zaken, waaronder 
het weer, kan het zijn dat werkzaamheden eerder 
of later beginnen dan gepland. De meest actuele 
ontwikkelingen vindt u op  
www.amersfoort.nl/werkzaamheden.

Plaats    Werk/hinder    Wanneer   

Coninckstraat (tussen Kamp en 
Pothstraat)

Wegwerkzaamheden. 
Afgesloten voor alle verkeer. 
We leiden het verkeer met 
borden om.

T/m 21 februari

Dollardstraat en omgeving Wegwerkzaamheden. Steeds 
een stukje afgesloten voor 
verkeer. We leiden het verkeer 
met borden om.

T/m 11 april: 
Dollardstraat (tussen 
Berkelstraat en 
Hunzestraat) en 
Spaarnestraat (tussen 
Gouwestraat en 
Berkelstraat). De laatste 
fase is klaar in juli.

Eline Verestraat Afgesloten voor alle verkeer 
vanwege wegwerkzaamheden. 
We leiden het verkeer met 
borden om.

T/m 14 maart

Govert Flinckstraat (tussen 
Woestijgerweg en Gerard 
Doustraat)

Wegwerkzaamheden. 
Afgesloten voor alle verkeer. 
We leiden het verkeer met 
borden om.

T/m 28 maart

Hamseweg en 
Zevenhuizerstraat

Afgesloten voor alle verkeer 
vanwege Carnaval Hoogland. 
We leiden het verkeer met 
borden om.

2 maart van 9.00 tot 
18.00 uur

Krabbenkreek Afgesloten voor doorgaand 
verkeer vanwege een 
evenement.

3 mei van 17.00 tot 
22.00 uur

Noordewierweg (tussen 
Zeeuwsestraat en Isseltseveld)

Wegwerkzaamheden. De 
straat is steeds een stukje 
afgesloten voor verkeer. We 
leiden het verkeer met borden 
om.

T/m 21 februari: tussen 
Dollardstraat en 
Tulpstraat. De laatste 
fase is klaar in november. 

Orion (tussen Grote Beer en 
Zuiderkruis)

Afgesloten voor doorgaand 
verkeer vanwege ANWB 
Streetwise

7 februari van 8.00 tot 
11.00 uur

Outputweg (tussen Basicweg en 
Hogeweg)

Wegwerkzaamheden. 
Afgesloten voor alle verkeer. 
We leiden het verkeer met 
borden om.

T/m 17 maart 6.00 uur

Snouckaertlaan Wegwerkzaamheden. 
Afgesloten voor alle verkeer. 
We leiden het verkeer met 
borden om.

T/m 16 mei

Surinamelaan en Arubalaan Wegwerkzaamheden. 
Afgesloten voor alle verkeer. 
We leiden het verkeer met 
borden om.

10 februari t/m 9 mei

Tolick (tussen Maïskamp en 
Overpad)

Wegwerkzaamheden. 
Afgesloten voor alle verkeer. 
We leiden het verkeer met 
borden om.

T/m 7 februari

Vermeerstraat (tussen 
Bisschopsweg en rotonde 
Roethof)

Wegwerkzaamheden. De 
straat is steeds een stukje 
afgesloten voor verkeer. We 
leiden het verkeer met borden 
om.

T/m 28 februari: tussen 
Vincent van Goghstraat 
en rotonde Roethof.
De laatste fase is klaar in 
maart.

https://www.amersfoort.nl/werk-aan-de-weg
https://www.amersfoort.nl/werk-aan-de-weg
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De Raad
Nieuws van de gemeenteraad Amersfoort

 Nieuws van de gemeente Amersfoort

Raadscommissies 11 februari  

Windturbines op Isselt, betaalbare 
koopwoningen, het datalek en 
meer

Op 11 februari vergaderen de commissies Omgeving 
en Bestuur. De commissie Omgeving gaat in gesprek 
over windmolens op Isselt, betaalbare koopwoningen 
en over busvervoer. In de commissie Bestuur gaat 
het over het datalek en bestuurlijke vernieuwing. 
Daarnaast vergadert de auditcommissie.

Vergaderplanning van de gemeenteraad
Datum Soort bijeenkomst Tijd Locatie 
18 februari Actualiteitenraad 15.00 uur Raadzaal, stadhuis 

Raadsvergadering Het Besluit 15.15 uur Raadzaal, stadhuis 
Het Plein 17.30 uur Vide, stadhuis 

4 maart Raadscommissie Omgeving 14.30 uur Raadzaal, stadhuis
Raadscommissie Bedrijvigheid 19.00 uur Raadzaal, stadhuis 
Raadscommissie Sociaal 19.00 uur Molendijkzaal, stadhuis  

11 maart Raadscommissie Omgeving 14.30 uur Raadzaal, stadhuis 
Auditcommissie 18.30 uur Vermeerzaal, stadhuis 
Raadscommissie Bestuur 19.30 uur Molendijkzaal, stadhuis 

18 maart Raadscommissie Omgeving 14.30 uur Raadzaal, stadhuis
Raadscommissie Bedrijvigheid 19.00 uur Raadzaal, stadhuis 
Raadscommissie Sociaal 19.00 uur Molendijkzaal, stadhuis 

Vergaderingen volgen

De commissievergaderingen, raadsvergadering en Het 
Plein zijn openbaar. U bent van harte welkom op het 
stadhuis! Of kijk online mee:  
amersfoort.raadsinformatie.nl/live.

INSPREKEN?

De commissieleden horen graag wat er 

leeft in de stad, zodat zij dat kunnen 

betrekken bij hun afwegingen over een 

bepaald onderwerp.

Aanmelden:
 033 469 4379

 gemeenteraad@amersfoort.nl

Op een andere manier uw mening geven? 
Neem direct contact op met raadsleden:

 amersfoort.nl/gemeenteraad
 gemeenteraad@amersfoort.nl

• Commissie Omgeving (14.30 uur)

Agenda commissie Omgeving 

RAADZAAL
14.30 - 15.00 uur:
•  Vaststellen agenda
•  Spreekrecht inwoners. U kunt inspreken over een 

onderwerp dat gaat over mobiliteit en de energietransitie
•  Vaststellen besluitenlijst 7 januari
•  Termijnagenda commissie, uitnodigingen, hamerstukken en

actualiteiten

15.00 - 16.30 uur: 
•  VVD en CDA: Stand van zaken Windturbines Isselt (gesprek -

beeldvorming)

16.30 - 17.30 uur:
•  Suggesties Vervoerplan 2026 Keolis (peiling - 

oordeelsvorming)

Dinerpauze

19.00 - 19.30 uur:
•  Spreekrecht inwoners over wonen, ruimtelijke ontwikkeling

en de Omgevingswet
•  Hamerstuk:

-  Bindend advies ontwerp omgevingsvergunning voor 
buitenplanse omgevingsplanactiviteit Heideweg 23 - 
woningbouw Houtrust

19.30 - 20.30 uur:
•  Beter Amersfoort: De toegankelijkheid van de koopmarkt 

en de kansen van diverse koopinstrumenten (onder andere 
de KoopGarantregeling) (gesprek-beeldvorming)

Let op: de vergaderplanning geeft richttijden. Hoe laat 
een agendapunt start, hangt af van het verloop van de 
vergadering. Het kan dus zijn dat een agendapunt eerder of 
later wordt besproken.

Windturbines Isselt en natuurtoets: welke ontwikkelaar is er op het oog en 
wat betekent het plan voor planten en dieren? 

De VVD en het CDA willen bijgepraat worden over de stand van zaken rond Wind op Isselt. Ze vragen de ontwikkelaar die het 
college op het oog heeft zich voor te stellen, en willen weten hoe het staat met de nieuwe natuurtoets.

Naast zonne-energie is windenergie nodig om over te gaan 
naar een duurzame energie, vindt het college. In Amersfoort 
zijn maar weinig locaties geschikt om moderne windmolens 
(windturbines) te plaatsen. Uit onderzoek blijkt dat Isselt 
een van de mogelijke locaties voor windenergie is. Er is daar 
plek voor twee windturbines van elk ongeveer 4 MegaWatt 
die aan minimaal 6.000 woningen groene stroom kunnen 
leveren. Het college is nu overgegaan op het betrekken van 
een ontwikkelaar, die zich op 11 februari voor zal stellen in de 
commissie.

Ontwikkelaar
Gemeente Amersfoort is in september 2024 een openbare 
inschrijvingsprocedure gestart voor een ontwikkelaar voor de 
windturbines. Er zijn hieruit vijf aanbieders geselecteerd, die 
in december een bod uit hebben gebracht. Renewable Energy 
Factory (REF) is aangewezen als eerste keus en het college is 
een optieovereenkomst aangegaan. Hiermee krijgt REF de 
kans om vergunningen aan te vragen om op de grond van de 
gemeente op Isselt te bouwen. Als de vergunningen definitief 
zijn, kan REF overgaan tot het bouwen van de windturbines.

COMMISSIE 
OMGEVING

Mobiliteit

Energietransitie 

Ruimtelijke ontwikkeling 

Omgevingswet

Wonen

Dinsdag
14.30 - 20.30 uur

COMMISSIE 
BESTUUR

Financiën

Bestuur

Dienstverlening & 

vastgoed

Dinsdag
19.30 - 22.30 uur

Isselt is aangewezen als mogelijk geschikte plek voor 
windturbines (foto: Unsplash). >>> 

https://amersfoort.raadsinformatie.nl/live
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Hoe maken we koopwoningen in Amersfoort beter 
betaalbaar voor lagere inkomens?

De commissie gaat op verzoek van de fractie van Beter Amersfoort in gesprek over een 
betaalbare koopmarkt voor huizen in Amersfoort, en wat er voor nodig is om daar te komen.

De vraag naar betaalbare woningen in Amersfoort blijft groeien, terwijl het aanbod klein is en 
de prijs blijft stijgen. Huishoudens met een lager inkomen kunnen zo vaak geen woning meer 
kopen. Beter Amersfoort wil bespreken wat er mogelijk is om het voor mensen met een lager 
inkomen mogelijk te maken een huis te kopen in Amersfoort.

Koopgarantieregeling en andere opties
Vroeger verkochten woningcorporaties regelmatig woningen aan hun huurders met 25 
procent korting. Dat maakte het voor mensen met een lager inkomen mogelijk om huisbezitter 
te worden. Wel waren ze verplicht, als ze wilden verhuizen en dus het huis verkochten, deze 
aan de woningcorporatie te verkopen. Dit zodat het huis binnen de sociale huurmarkt bleef. 
Dit was de koopgarantieregeling. Deze regeling droeg dus bij aan betaalbare huurwoningen 
en betaalbare koopwoningen voor lagere inkomens. Nu verkopen woningcorporaties sociale 
huurwoningen vaak marktconform (voor een prijs die past bij de private markt) door aan 
mensen die meer te besteden hebben, zonder terugkoopregeling. Deze woningen komen 
dus op de private markt terecht, en zijn zo niet meer beschikbaar als betaalbare huur of 
koopwoning (voor de toekomst).

De koopgarantieregeling is een voorbeeld van een instrument (middel) om de doorstroming te 
verbeteren én de woningen beschikbaar te houden voor huishoudens met een lager inkomen. 
Beter Amersfoort wil nu bekijken welke opties er op dit moment allemaal beschikbaar en 
haalbaar zijn om ditzelfde doel te bereiken.

Wenselijkheid en haalbaarheid
Tijdens het gesprek wordt ingegaan op de uitdagingen op de (betaalbare) koopmarkt, 
de gevolgen voor diverse doelgroepen en de kansen van verschillende instrumenten. De 
woningcorporaties zijn uitgenodigd om hun inzichten te delen. Van de commissie wordt 
gevraagd met elkaar, het college en de genodigden in gesprek te gaan over de wenselijkheid en 
haalbaarheid van de mogelijkheden.

Onderzoek
Beter Amersfoort heeft 
eerder in een motie om een 
onderzoek gevraagd naar 
een koopgarantregeling. 
Ook in het coalitieakkoord is 
opgenomen dat onderzocht 
wordt wat de kosten voor een 
koopgarantregeling zijn. Beter 
Amersfoort wil nu bespreken 
wat er mogelijk al onderzocht is 
door het college.

Beter Amersfoort wil dat 
koopwoningen betaalbaarder 
worden voor lagere inkomens 

(foto: Unsplash).

Het college ziet graag dat Keolis de buslijnen in 2026 aanpast om reizen met het openbaar 
vervoer makkelijker te maken. Maar wat vindt de commissie? (foto: Simon Lamme).

Commissie bespreekt busvervoer in Amersfoort: 
moeten er meer bussen naar Nieuwland, Vathorst, 
Leusden en Soest?

Het college ziet graag dat Keolis bussen anders inzet om het openbaar vervoer beter te 
laten rijden en zo een goede andere mogelijkheid te bieden voor de auto. Het vraagt nu de 
commissie om mee te denken over deze suggesties.

In december 2024 heeft Amersfoort een nieuw busbedrijf voor busvervoer aangesteld voor 
de komende tien jaar: Keolis. Nu vraagt Keolis de gemeente om advies over het vervoerplan 
voor 2026.

Jaarlijks terugkerend
Jaarlijks stelt de busvervoerder in opdracht van provincie Utrecht een vervoerplan op. In 
dit plan staan aanpassingen van het busvervoer voor het jaar erop. De vervoerder geeft 
alle gemeenten in het gebied de mogelijkheid om suggesties te doen over het plan. De 
vervoerder bekijkt dan of deze haalbaar zijn en kunnen worden doorgevoerd. 

Vaker met de bus
Het college wil advies uitbrengen aan Keolis om in het nieuwe vervoerplan een aantal 
buslijnen weg te strepen en meer in te zetten op andere busverbindingen, die volgens 
het college harder nodig zijn. Dit zou het vervoer beter maken en bijdragen aan de 
mobiliteitstransitie in de stad. Deze ambitie past bij het doel van het college om het 
openbaar vervoer in de stad te verbeteren en er zo een goede andere mogelijkheid van te 
maken voor de auto. Dit staat ook in het Ontwerp Omgevingsvisie Mobiliteit. 

Peiling
Het college vraagt ook dit jaar weer om input vanuit de commissie en de raad door middel van 
een peiling. De peiling is dit jaar uitgebreider, omdat het over een nieuwe vervoerder gaat.

Publieksconsultatie: geef je mening!
In de eerste helft van 2025 start Keolis via een online enquête de brede publieksconsultatie, 
waarbij iedereen op het conceptvervoerplan kan reageren.

Vergunning en bindend advies 
Het college ondersteunt de ontwikkelaar in de verdere 
stappen, en zal uiteindelijk een aanvraag voor een 
omgevingsvergunning in behandeling nemen. Het college 
neemt hierover een ontwerpbesluit, en legt deze ter inzage; 
hier kan iedereen op reageren met een zienswijze. De 
gemeenteraad brengt over dit ontwerp een bindend advies uit 
(advies wat overgenomen moet worden), waarna het college 
besluit of de vergunning wordt verleend. U leest hier meer 
over in het collegebericht en de beantwoording van vragen 
hierover, bijgevoegd bij het agendapunt. Kijk bij de agenda van 
11 februari op amersfoort.raadsinformatie.nl.

Ecologische toets
Bij het bouwen van windturbines moet er gekeken worden 
naar wat voor gevolgen het heeft voor planten en dieren in 
de omgeving. Dit heet een natuurtoets en dit moet volgens 
de Omgevingswet. De natuurtoets wordt uitgevoerd door 
bedrijf Waardenburg Ecology. De commissie wordt hierover 
bijgepraat.

Kritiek omwonenden
Inwoners van Isselt en andere omwonenden hebben 
zorgen over het plan. Lokale belangenverenigingen en 
bewonersgroepen hebben zich georganiseerd in de Stichting 

Stop Windplan Isselt, waar 1100 omwonenden bij zijn 
aangesloten. Deze stichting stelt dat het plan negatieve 
gevolgen heeft voor mens en natuur; niet alleen voor het 
gebied Isselt maar ook ver daarbuiten. Ze zijn bang voor 
geluidsoverlast, (laagfrequente) trillingen en slagschaduwen, 
risico’s voor de gezondheid, woningen die minder waard 
worden, negatieve beïnvloeding van het uitzicht, en 
bedreiging voor zeldzame weidevogels en vleermuizen. 

>>> 

• Commissie Bestuur (19.30 uur)

Agenda commissie Bestuur 

MOLENDIJKZAAL
19.30 - 20.00 uur
•  Vaststellen agenda
•  Spreekrecht inwoners. U kunt inspreken over 

een onderwerp dat gaat over financiën, bestuur, 
dienstverlening en vastgoed. 

•  Vaststellen besluitenlijst 21 januari
•  Termijnagenda commissie, uitnodigingen, hamerstukken en

actualiteiten

20.00 - 21.15 uur
•  Update datalek (informatie - beeldvorming)

21.15 - 22.30 uur
•  Update bestuurlijke vernieuwing (informatie -

beeldvorming)

Let op: de vergaderplanning geeft richttijden. Hoe laat 
een agendapunt start, hangt af van het verloop van de 
vergadering. Het kan dus zijn dat een agendapunt eerder of 
later wordt besproken.

Tijdlijn van het datalek: wie, wat, wanneer, en hoe?

Wethouder Johnas van Lammeren presenteert de tijdlijn van het datalek. Deze is eerder opgevraagd tijdens een 
commissievergadering. 

In november vorig jaar is de softwareleverancier van het digitale afsprakensysteem van de gemeente gehackt, waardoor er 
persoonsgegevens van inwoners zijn gelekt. Het college heeft de raad hierover geïnformeerd met een raadsinformatiebrief. 
Ook is er een interpellatie geweest tijdens raadsvergadering Het Besluit van 17 december. Raadsleden hebben het college 
toen vragen kunnen stellen over het datalek. 

Feitenrelaas
Op 3 december is in de commissie Bestuur gesproken over het datalek als gevolg van het beveiligingsincident bij de 
softwareleverancier. Tijdens die bijeenkomst is een feitenrelaas (een opsomming van de gebeurtenissen) met bijbehorende 
stukken beloofd. Deze wordt nu voorgelegd aan de commissie.

Tijdlijn
Het feitenrelaas komt in de vorm van een tijdlijn. De tijdlijn bevat de belangrijkste gebeurtenissen met betrekking tot het 
datalek als gevolg van het beveiligingsincident bij de leverancier van de gemeente. Relevante documentatie en doelgroepen 
worden ook besproken. Van de commissie wordt gevraagd hiervan kennis te nemen en met elkaar in gesprek te gaan.

https://amersfoort.raadsinformatie.nl/
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Amersfoort zet in op bestuurlijke vernieuwing: 
relatie met de stad moet centraal staan in 
besluitvorming en uitvoering

Wethouder Ben van Koningsveld praat de commissie bij over de ambities en 
inzet op het gebied van bestuurlijke vernieuwing in Amersfoort. 
Amersfoort heeft de ambitie om bestuurlijk te vernieuwen. Dat betekent: op 
een andere manier beslissingen maken en uitvoeren; een verandering in hoe 
er wordt gewerkt. Dat kan gaan over hoe inwoners worden betrokken bij een 
project van de gemeente, maar bijvoorbeeld ook over hoe ambtenaren zich 
tot het veld en de praktijk verhouden.

Samenspel en zeggenschap
Er is door een kwartiermaker in 2024 al een verkennend essay opgesteld. 
Hierin wordt het samenspel met de stad, vanuit de gemeenteraad, het 
college en het ambtenarenapparaat benadrukt. Samenspel met de stad 
gaat over het versterken van de lokale democratie door in gesprek te gaan 
met Amersfoorters en hen mee te laten denken en beslissen. Hier is wel 
wederzijds vertrouwen voor nodig. Een bestuursadviseur gaat nu verder met 
het verwerken en uitvoeren van het plan. 

Experimenteren
De gemeente experimenteert al met nieuwe manieren van “samenspel”, 
om in te spelen op een veranderende stad en samenleving. Zo is onlangs de 
eerste gelote Burgerraad in Amersfoort gestart. 

Actualiteitenraad

Landelijk vuurwerkverbod en Willems Wondere Weiland 

Tijdens de Actualiteitenraad kunnen raadsleden en buitengewoon fractieleden aan het college vragen stellen over dingen die 
kortgeleden zijn gebeurd maar niet op de agenda staan. GroenLinks vroeg de burgemeester of hij bij de Tweede Kamer een 
oproep wil doen voor een landelijk vuurwerkverbod. D66 vroeg of het college evenementen zoals Willems Wondere Weiland 
belangrijk vindt en het organisatoren kan helpen met de regels en veiligheid.

Vuurwerk is erg gezellig, maar heeft ook moeilijke kanten, 
vertelde raadslid Giel van der Steenhoven (GroenLinks). 
Mensen durven niet naar buiten en huisdieren zijn bang. 
Voor politie en hulpverleners is oudjaarsnacht heel zwaar, 
bijvoorbeeld omdat ze worden bekogeld met zwaar 
vuurwerk. In Amersfoort werd in de periode rondom oud 
en nieuw voor tienduizenden euro’s aan spullen van de 
gemeente vernield. Ook waren er honderden klachten van 
inwoners die hinder hadden van vuurwerk. 

Oproep landelijke politiek
Van der Steenhoven vindt dat het plezier van vuurwerk niet 
meer opweegt tegen de schade en het gevaar. Hij wil dat de 
Tweede Kamer een landelijk vuurwerkverbod instelt. Zijn 
vraag aan burgemeester Lucas Bolsius was of hij hiervoor een 
oproep wil doen bij de landelijke politiek. De burgemeester 
had net een verklaring ondertekend met precies die 
boodschap. Dus die oproep was al gedaan.

Maar als het verbod er niet komt, hoe bereidt de gemeente 
zich dan voor op de volgende jaarwisseling?, wilde Van der 
Steenhoven weten. Hij had zelf al een idee: in gesprek gaan 
met ondernemersverenigingen en minder reclame voor 
vuurwerk toestaan. “Het is gek dat je reclame mag maken 
voor iets dat hier verboden is”, zei hij.

In 2023 besloot de raad dat er in Amersfoort geen vuurwerk 
meer mag worden afgestoken. Raadslid Hans Lemain (VVD) 
wilde van de burgemeester weten of er sindsdien minder 
vuurwerk afgestoken wordt. Of zorgt het verbod er vooral 
voor dat groepen inwoners meer tegenover elkaar komen te 
staan?

De burgemeester zei dat er nog niet veel verandering was, 
maar dat de gemeente wel grote hoeveelheden vuurwerk 

had onderschept. Hij dacht niet dat het zou helpen om 
vuurwerkreclames in Amersfoort te ontmoedigen, omdat 
mensen gemakkelijk vuurwerk buiten Amersfoort konden 
kopen. Een landelijk vuurwerkverbod helpt veel beter, zei hij. 
Gisteren (4 februari) vergaderde de Tweede Kamer over dit 
onderwerp. Maar al komt er een landelijk verbod, besloot 
Bolsius, dan nog kunnen mensen aan vuurwerk komen, door 
het bijvoorbeeld in België of Duitsland te kopen.

Willems Wondere Weiland
Raadslid Lisa Overmars (D66) vertelde dat het festival 
Willems Wondere Weiland na 24 jaar stopt. Dit komt 
door veel (veiligheids)regels en de druk die vrijwilligers 
voelen. Ze vertelde dat ze het jammer vindt dat zulke 
festivals verdwijnen, omdat ze een belangrijke plek zijn 
om elkaar te ontmoeten en voor opkomende, lokale 
artiesten om te spelen. Ze vroeg de burgemeester of de 
gemeente evenementen zoals deze belangrijk vindt en of 
de gemeente organisatoren kan helpen, bijvoorbeeld met 
veiligheidsplannen.

De burgemeester reageerde dat het stoppen van het festival 
te maken heeft met de moeilijke organisatie en de veiligheid. 
Hij noemde een paar grote ongelukken bij festivals, zoals de 
Love Parade en Pukkelpop. Ook vertelde hij dat de gemeente 
al helpt bij het maken van veiligheidsplannen voor andere 
evenementen. De gemeente zoekt ook samenwerkingen met 
scholen om organisatoren beter te ondersteunen.

Overmars zei dat ze het niet eens was met de vergelijking 
tussen grote festivals en kleinere zoals Willems Wondere 
Weiland. “Dat zijn evenementen van een heel verschillend 
kaliber.” Ze wilde er graag verder over praten in een 
commissievergadering.

Raadsvergadering Het Besluit 

Verschil tussen amendement en motie

Met een amendement kan de raad een raadsvoorstel laten 
wijzigen. Het is een wijzigingsvoorstel. Met een motie 
doet de raad een verzoek aan het college. Dit kan bij een 
raadsvoorstel horen, of over een willekeurig onderwerp 
gaan. De raad neemt een amendement of motie aan als 
de meerderheid van de raad voor stemt. Als de raad een 
amendement aanneemt, dan wordt het oorspronkelijke 
raadsvoorstel aangepast. Over dat gewijzigde voorstel 
neemt de raad vervolgens een besluit.  

Informatie over de vergadering

Bij Het Besluit waren 37 van de 39 raadsleden aanwezig. 
Hanske Mulder-van Maanen (ChristenUnie) en Arie den 
Ouden (CDA) waren afwezig.

Op deze pagina’s leest u een beknopte terugblik op een 
aantal onderwerpen waarover de raad een besluit nam. 
Voor een volledige weergave van de behandeling van 
alle onderwerpen, de stemverklaringen en de reactie 
van het college, verwijzen we u naar de uitzending 
van de vergaderingen en het schriftelijk verslag. De 
vergaderstukken (zoals raadsvoorstellen en moties 
en amendementen), het schriftelijk verslag en de 
besluitenlijst vindt u op Politiek Portaal. U kunt de 
vergaderingen daar ook terugkijken. Daarnaast kunt u de 
vergaderingen terugkijken via YouTube.   

Scan deze QR-code om Het Besluit  
van 28 januari via Politiek Portaal 
terug te kijken en om de agenda en 
bijbehorende stukken te lezen. 

Scan deze QR-code om Het Besluit van  
28 januari via YouTube terug te kijken. 

Auditcommissie (18.30 – 19.30 uur Vermeerzaal) 

De auditcommissie adviseert de raad over alle activiteiten die belangrijk zijn voor een goede financiële 
beheersing van de gemeente. Zo adviseert de auditcommissie over debegroting, de kadernota en de 
jaarstukken.

Tijdens deze vergadering staan de volgende onderwerpen op de agenda:
•  Raadsinformatiebrief stand van zaken beleidsevaluaties 2022-2026: regelmatig evalueert de gemeente haar 

beleid, waarbij de vraag centraal staat: ‘Doen we de goede dingen en doen we de dingen goed?’ 
•  Gesprek verbonden partij: de gemeente werkt met veel partijen samen die ook zaken voor de gemeente 

uitvoeren. Om hier grip op te houden is er een terugkerende audit (controle) en zijn er gesprekken met deze 
partijen.

Terugblik De Raad 28 januari

Meer ruimte voor banen en 
bedrijven, plan voor meer 
sportvoorzieningen goedgekeurd

De gemeenteraad kwam op 28 januari bijeen voor De 
Raad. Tijdens raadsvergadering Het Besluit nam raadslid 
Menno Fousert (Amersfoort2014) afscheid en werd 
hij opgevolgd door Jan Gerritsjans. De raad reageerde 
op het Omgevingsprogramma Werklocaties en stelde 
het meerjarenplan vast dat moet zorgen voor genoeg 
sportvoorzieningen.

Raadslid Giel van der Steenhoven (GroenLinks) wil dat er een 
landelijk vuurwerkverbod komt (foto: griffie).

Raadslid Lisa Overmars (D66) vroeg of het college evenementen 
zoals Willems Wondere Weiland belangrijk vindt en of het 
organisatoren kan helpen met de regels en veiligheid (foto: 
griffie).

Informatie over de raad

 amersfoort.nl/gemeenteraad
 Politiek Portaal: amersfoort.raadsinformatie.nl 

 gemeenteraad@amersfoort.nl 
 033 469 4379 (griffie)

Postadres
Postbus 4000
3800 EA Amersfoort

Meld u aan voor de wekelijkse  
nieuwsbrief RaadsMail:  
amersfoort.nl/aanmelden-nieuwsbrieven

 @RaadAmersfoort 
 youtube.com/raadamersfoort 
 facebook.com/raadamersfoort 
 instagram.com/gemeenteraadamersfoort

https://www.amersfoort.nl/gemeenteraad
https://amersfoort.raadsinformatie.nl/
https://www.amersfoort.nl/aanmelden-nieuwsbrieven
https://x.com/i/flow/login?redirect_after_login=%2FRaadAmersfoort
https://www.youtube.com/raadamersfoort
https://www.facebook.com/RaadAmersfoort/
https://www.instagram.com/gemeenteraadamersfoort/
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Afscheid raadslid Menno Fousert (Amersfoort2014) en opvolging door Jan Gerritsjans

Menno Fousert van de fractie van Amersfoort2014 nam afscheid als raadslid. De raad liet Jan Gerritsjans toe als zijn opvolger. 
Vervolgens benoemde de raad Fousert als buitengewoon fractielid.

Burgemeester Lucas Bolsius sprak Fousert toe. Hij noemde 
het geen afscheid maar een “small farewell”. Fousert zou 
namelijk even later weer onderdeel worden van de raad, 
wanneer die hem benoemde als buitengewoon fractielid. 

Fousert was vanaf de oprichting van Amersfoort2014 
betrokken bij de partij. Eerst als buitengewoon fractielid, 
vanaf 2018 als raadslid en het jaar erna werd hij 
fractievoorzitter. De burgemeester omschreef Fousert als 

vasthoudend en iemand die “altijd alles precies wilde weten 
in cijfers” en transparantie belangrijk vond. “De heer Fousert 
heeft het vermogen om met overtuiging, volharding en 
passie het politieke werk te doen, maar tegelijkertijd in de 
openbaarheid te reflecteren. Het zoeken van samenwerking is 
ook altijd een groot goed geweest.” Daarna bedankte Fousert 
iedereen: zijn fractiegenoten, zijn gezin, het college, de griffie 
en de raad. Ook riep hij de raad op om meer verbinding met 
elkaar en de stad te zoeken.

De raad besloot Jan Gerritsjans toe te laten tot de raad. Hij 
was buitengewoon fractielid voor Amersfoort2014. Na het 
afleggen van de belofte nam Gerritsjans gelijk deel aan de 
raadsvergadering in zijn nieuwe rol als raadslid.

Het raadsvoorstel om Jan Gerritsjans als raadslid toe te 
laten werd unaniem aangenomen (met 37 stemmen voor).

Menno Fousert werd unaniem (met 37 stemmen voor) 
benoemd als buitengewoon fractielid.

Meer diversiteit op bedrijven-
terreinen dankzij unaniem 
aangenomen amendement 

Op bedrijventerreinen mogen verschillende soorten 
bedrijven en activiteiten komen. De raad nam een 
amendement aan om dit mogelijk te maken. Het college 
past nu het Omgevingsprogramma Werklocaties aan. 

In het Omgevingsprogramma Werklocaties staat hoe 
het aantal banen in Amersfoort kan meegroeien met het 
aantal inwoners. Om dit te bereiken is er meer ruimte 
nodig voor kantoren en bedrijven. Het college heeft 
het omgevingsprogramma opgesteld en mag het zelf 
vaststellen. De raad kon er nu eerst op reageren.

Meer dan een bedrijventerrein
De fractie van de VVD diende samen met GroenLinks, 
D66, BPA en DENK het amendement ‘Zoveel meer dan 
een bedrijventerrein’ in. Dit amendement moest ervoor 
zorgen dat verschillende soorten bedrijven en activiteiten 
zich mogen vestigen op bedrijventerreinen. Dat is sinds 
enige tijd al mogelijk. Het college wilde echter het aantal 
van deze activiteiten juist kleiner maken. Indiener Hans 
Lemain (VVD) stelde dat bedrijventerreinen dynamischer 
en leefbaarder zijn geworden doordat horeca en sport ook 
een plek hebben gekregen. 

Mede-indiener Harmen Niemeijer-Scheffer (GroenLinks)
gaf als voorbeeld dat er een leuk restaurant zit op een 
plek waar je dat niet zou verwachten op Isselt. “Horeca 
zorgt ervoor dat mensen elkaar daar ook ‘s avonds kunnen 
ontmoeten en het zorgt voor sociale veiligheid.”

Wethouder Willem-Jan Stegeman gaf aan dat het college 
enthousiast is over het amendement. Het amendement 
dat raadsleden in overleg met beleidsambtenaren 
opstelden, verduidelijkt wat het college wil. Namelijk: 
zoeken naar zoveel mogelijk mogelijkheden om 
bedrijventerreinen zo aantrekkelijk mogelijk te maken.

Het amendement werd unaniem aangenomen (met 37 
stemmen voor).

Het raadsvoorstel (met gewijzigd raadsbesluit door het 
aangenomen amendement) werd unaniem aangenomen 
(met 37 stemmen voor). 

Het college wil meer ruimte voor kantoren en bedrijven 
(foto: Simon Lamme).

De raad nam voor korte tijd afscheid van raadslid Menno 
Fousert (Amersfoort2014), die hem tijdens dezelfde vergadering 
benoemde als buitengewoon fractielid (foto: griffie). 

Jan Gerritsjans werd toegelaten tot de raad als opvolger van 
Menno Fousert (foto: griffie). 

Alle inwoners moeten kunnen sporten, vindt het college. Raad gaat 
akkoord met plan om dit mogelijk te maken 

De gemeenteraad gaf groen licht voor het plan van het college dat moet zorgen voor genoeg sportvoorzieningen in 
Amersfoort. Een motie die moet zorgen voor zekerheid voor toekomstige sportinvesteringen en een motie die vraagt om 
over twee jaar te onderzoeken hoe het gaat met het plan, werden aangenomen.

In het Meerjaren Investeringsprogramma Sport- 
en beweegaccommodaties 2025-2040 (MIP Sport) 
staat hoe het college wil zorgen voor genoeg goede 
sportvoorzieningen. Omdat de stad steeds meer inwoners 
heeft, zijn er ook meer sportvoorzieningen nodig. Het 
college wil nieuwe plekken maken en sportvoorzieningen 
goed onderhouden, opknappen en vervangen. Dit moet 
allemaal gebeuren met aandacht voor een beter milieu. 
Het plan gaat over sportvelden, sporthallen en de openbare 
ruimte (zoals een park) waar inwoners sporten en bewegen. 
Veel van deze plekken zijn van de gemeente. 

Investeren in kunstgras
De fractie van Amersfoort2014 diende amendement ‘Geen 
extra kunstgras zonder plan’ in. Dit amendement vroeg 
om geen 888.000 euro te besteden aan het veranderen 
van voetbalvelden van natuurgras naar kunstgras zonder 
duidelijk plan. Wethouder Ben van Koningsveld gaf aan 
dat het veranderen van de velden zorgt voor meer ruimte 
om te sporten. Hij gaf dan ook aan dat het college het 
amendement ontraadde, want het zou onnodig zorgen 
voor vertraging van de plannen die het college dit jaar wil 
uitvoeren. Dit argument was voor verschillende fracties 
reden om tegen te stemmen (Partij voor de Dieren, 
GroenLinks, ChristenUnie, CDA, D66 en PvdA). 

Het amendement werd verworpen met 31 stemmen 
tegen (D66, GroenLinks, CDA, ChristenUnie, VVD, PvdA, 
Partij voor de Dieren, SP, Beter Amersfoort en DENK) en 6 
stemmen voor (Amersfoort2014, BPA en Amersfoort voor 
Vrijheid).

Zekerheid voor toekomstige sportinvesteringen
Het college wil een deel van de kosten voor het MIP Sport 
betalen vanuit de RISA (Ruimtelijke Investeringsstrategie 
Amersfoort). Raadslid Marjolein Perdok (D66) gaf aan 
daardoor verrast te zijn, omdat er eerst een totaalplan zou 
komen voor de besteding van de RISA. D66 diende daarom 
samen met ChristenUnie, GroenLinks, PvdA, Amersfoort 
voor Vrijheid, Partij voor de Dieren en DENK de motie 
‘Zekerheid voor toekomstige sportinvesteringen’ in. De 
fracties vroegen hiermee het college om met een voorstel 
te komen voor de besteding van de RISA voor de komende 
vier jaar. Wethouder Rutger Dijksterhuis zei dat het college 
uit de voeten kan met de motie. 

De motie werd aangenomen met 36 stemmen voor en  
1 stem tegen (BPA).

Over twee jaar onderzoeken hoe het gaat 
Raadslid Maarten Flikkema (VVD) stelde voor om twee 
jaar na de invoering van het MIP Sport te onderzoeken “of 
het juiste wordt gedaan en het gewenste wordt bereikt”. 
De VVD diende daarom de motie ‘Evaluatie MIP Sport’ in. 
Wethouder Ben van Koningsveld gaf namens het college 
aan dat het altijd goed is om te onderzoeken hoe het gaat. 

Een periode van twee jaar vond hij te snel, “maar het kan 
geen kwaad”.  

De motie werd unaniem aangenomen (met 37 stemmen 
voor).

Geld reserveren voor sport
De VVD diende de motie ‘Reserveren financiële middelen 
in MIP Sport’ in. Daarin vroeg de fractie om elk jaar 
een bepaald bedrag aan sport uit te geven. “Dan hoeft 
niet ieder jaar gevraagd te worden om meer geld voor 
sportfaciliteiten”, zei raadslid Maarten Flikkema (VVD). 
Verschillende fracties vonden het juist belangrijk om zo’n 
besluit elk jaar af te wegen. 

De motie werd verworpen met 29 stemmen tegen (D66, 
GroenLinks, CDA, ChristenUnie, Amersfoort2014, PvdA, 
Partij voor de Dieren, Amersfoort voor Vrijheid en DENK) 
en 8 stemmen voor (VVD, SP, Beter Amersfoort en BPA).

Moties over doelgroepen niet aangenomen
De twee moties ‘Fitnesstoestellen in de buitenruimte voor 
ouderen’ van Beter Amersfoort, Amersfoort2014 en DENK 
en ‘Beweging in de openbare ruimte, ook voor meiden’ van 
Amersfoort2014 en Beter Amersfoort haalden het niet. De 
eerste motie vroeg om buiten, in de buurt van plekken waar 
veel ouderen samenkomen, beweegtoestellen te plaatsen. 
De tweede motie verzocht het college plannen te maken 
voor meisjes van twaalf tot achttien jaar, omdat zij een stuk 
minder bewegen dan jongens van die leeftijd.

Volgens wethouder Ben van Koningsveld pasten deze 
verzoeken, die gaan over specifieke doelgroepen, beter bij 
de behandeling van de sportnota die de raad binnenkort 
ontvangt. Het college ontraadde daarom beide moties. 

De motie ‘Fitnesstoestellen in de buitenruimte voor 
ouderen’ werd verworpen met 24 stemmen tegen 
(D66, GroenLinks, CDA, VVD [Maarten Flikkema, Joyce 
Huurman, Hans Lemain], PvdA, Partij voor de Dieren 
en Amersfoort voor Vrijheid)) en 13 stemmen voor 
(ChristenUnie, VVD [Kees Kraanen], Amersfoort2014, SP, 
Beter Amersfoort, BPA en DENK). De VVD stemde verdeeld.

De motie ‘Beweging in de openbare ruimte, ook voor 
meiden’ werd verworpen met 25 stemmen tegen (D66, 
GroenLinks, CDA, VVD, PvdA, Partij voor de Dieren 
en Amersfoort voor Vrijheid) en 12 stemmen voor 
(ChristenUnie, Amersfoort2014, SP, Beter Amersfoort, BPA 
en DENK).

Het raadsvoorstel werd unaniem aangenomen (met 37 
stemmen voor).
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Fijnstof als stille moordenaar: meer aandacht voor de effecten van vuurwerk op de gezondheid van inwoners

Amersfoort gaat proberen de gezondheid van inwoners een belangrijkere plek te geven in de discussie over een landelijk 
vuurwerkverbod. De raad nam de motie aan die het college vroeg om een landelijk signaal af te geven.

Het CDA diende samen met BPA en Partij voor de Dieren de 
motie ‘Vuurwerk-fijnstof als stille moordenaar’ in. Indiener 
Alex Engbers lichtte toe dat het afsteken van vuurwerk op 
oudejaarsdag in Nederland zorgt voor even veel fijnstof als 
wat alle auto’s en vrachtauto’s in een jaar uitstoten. “Dat is 
een enorme verslechtering van de gezondheid, want fijnstof 
veroorzaakt hart- en longproblemen waar mensen aan 
overlijden.” Met de motie wilden de fracties bereiken dat fijnstof 
een belangrijke plek krijgt in de evaluatie van oudjaarsnacht. 
Ook wilden de fracties dat Amersfoort gaat samenwerken met 
de vier grote steden om zo snel mogelijk te zorgen voor een 
landelijk vuurwerkverbod om de jaarlijkse “bizar hoge” uitstoot 
van fijnstof te voorkomen. Engbers noemde het “cruciaal” dat 
de gezondheid van mensen betrokken wordt in de landelijke 
discussie. Dat gebeurt nu onvoldoende, vond hij.

Medeondertekenaar Christian van Barneveld (Partij voor de 
Dieren) benadrukte de gevolgen van vuurwerk voor dieren. 
“Mensen met longproblemen, kinderen en ouderen betalen 

de prijs, maar ook dieren zijn slachtoffer.” 

Raadslid Hugo Kruyt (SP) was tegen de motie. Hij vond 
het niet nodig om de gezondheid van inwoners aan de 
discussie over het landelijk vuurwerkverbod toe te voegen. 
Er zijn al genoeg redenen voor het verbod. Wat hem betreft 
gaat de discussie over de uitvoering en hoe we agenten en 
hulpverleners kunnen beschermen. 

Wethouder Johnas van Lammeren gaf aan dat het college de 
motie omarmt, maar deze eigenlijk al aan het uitvoeren is. Hij 
zag de motie daarom vooral als een extra aansporing om met 
dit werk door te gaan.

De motie werd aangenomen met 34 stemmen voor (D66, 
GroenLinks, CDA, ChristenUnie, VVD, Amersfoort2014, 
PvdA, Partij voor de Dieren, Beter Amersfoort, BPA en DENK) 
en 3 stemmen tegen (SP en Amersfoort voor Vrijheid).

Amersfoort gaat een signaal afgeven om de gezondheid van 
inwoners een belangrijke plek te geven in de discussie over een 
landelijk vuurwerkverbod (foto: Tessa van Kolfschoten).

Raad geeft signaal over het belang van wederopbouw in Gaza 

De raad wil dat Amersfoort via de Vereniging van Nederlandse Gemeenten de wederopbouw in Gaza bevordert. Een motie 
die hiertoe opriep werd aangenomen.

De fractie van DENK diende de motie ‘Steun wederopbouw 
Gaza via VNG’ in. Raadslid Tahsin Bülbül stelde dat 
Amersfoort als gemeente, via de Vereniging Nederlandse 
Gemeenten (VNG), een rol kan spelen in het bevorderen 
van het herstel van Gaza nu er een staakt-het-vuren is. 
Met de motie vroeg hij het college om de VNG daartoe aan 
te moedigen. Hij benoemde dat de VNG wereldwijd een 
belangrijke rol speelt in herstelprojecten, bijvoorbeeld in 
Oekraïne. Verder vroeg hij het college om het belang van 
steun aan mensen in Gaza onder de aandacht te brengen in 
landelijke en gemeentelijke overleggen. 

Burgemeester Lucas Bolsius vertelde dat hij op 24 januari, 
toen hij de motie ontving, gelijk contact opnam met VNG 
International om te vragen naar de stand van zaken rondom 
de wederopbouw in Gaza. Hij adviseerde Bülbül om de raad 
niet te laten stemmen over de motie. “Er is geen motie 
nodig om met elkaar het belang van de wederopbouw van 
Gaza te onderschrijven. Als een partij tegen deze motie 

stemt, mag dat niet worden uitgelegd als dat men tegen de 
wederopbouw van Gaza zou zijn. Het signaal is helder. Ik ben 
daar al voor gaan lopen en ben bereid dat te blijven doen. Ik 
vraag allen solidair te staan voor een van de meest getroffen 
gebieden die weer moeten worden opgebouwd.”

De raad was verdeeld over de motie. Verschillende fracties 
waren het met de burgemeester eens. Zij vonden de 
raadzaal van Amersfoort om te beginnen niet de plek om 
internationale problematiek te bespreken. Andere fracties 
zagen er wel de meerwaarde van in, en steunden de motie. 
De motie werd uiteindelijk aangenomen.

De motie werd aangenomen met 20 stemmen voor 
(D66, GroenLinks, PvdA, Partij voor de Dieren, SP, BPA en 
DENK) en 17 stemmen tegen (CDA, ChristenUnie, VVD, 
Amersfoort2014, Beter Amersfoort en Amersfoort voor 
Vrijheid).

Verzoek voor extra inloopavonden 
over mobiliteit (waaronder 
parkeren) haalt het niet

Het college gaat geen extra inloopavonden organiseren 
in het Soesterkwartier, Zielhorst, Schothorst en 
Hoogland om met inwoners in gesprek te gaan over het 
Omgevingsprogramma Mobiliteit. Een motie over dit 
onderwerp, kreeg geen meerderheid van de stemmen.

Amersfoort2014 diende samen met BPA, Beter 
Amersfoort, DENK en SP de motie: ‘Soesterkwartier, 
Zielhorst, Schothorst en Hoogland niet geparkeerd’ 
in. Het college heeft vier inloopavonden gehouden op 
verschillende locaties in de stad. Volgens de indieners van 
de motie organiseerde het college voor inwoners van het 
Soesterkwartier, Zielhorst, Schothorst en Hoogland geen 
sessie dicht bij huis. De indieners wilden dat het college 
in die wijken extra inloopavonden organiseert, zodat 
inwoners zich beter gehoord voelen. Ook vroeg de motie 
om de termijn voor het indienen van zienswijzen (officiële 
reacties) op het Omgevingsprogramma Mobiliteit met 
drie weken te verlengen. Indiener Thomas van der Eerden 
(Amersfoort2014) vindt het belangrijk dat inwoners het 
gevoel krijgen dat er voor ze wordt gewerkt en dat naar ze 
toe wordt gegaan. Ook stelde hij dat het college inwoners 
niet genoeg heeft gewezen op de sessies.

De VVD steunde de motie. Maarten Flikkema gaf aan 
dat het college veel gesprekken heeft gevoerd met de 
stad toen er nog geen voorstel lag. De bijeenkomsten 
die het college heeft gehouden nu er wel een voorstel 
ligt, noemde hij ‘erg weinig’. De SP was ook voor de 
motie. Volgens Hugo Kruyt hebben de genoemde wijken 
behoefte aan deze bijeenkomsten en moet het college tijd 
en energie investeren.

Verschillende fracties waren tegen de motie. Partij voor 
de Dieren, CDA en D66 waren het niet eens met het 
argument dat college de sessies niet goed over de stad 
heeft verspreid. Voor inwoners in het Soesterkwartier 
was de bijeenkomst in de Observant (vlak bij het stadhuis) 
goed bereikbaar, zo stelden zijn. Een ander argument dat 
vaker werd genoemd was dat fracties niet willen dat het 
proces vertraagt. Volgens Christian van Barnveld (Partij 
voor de Dieren) ‘heeft de stad actie nodig’. Kirsten Mik 
(D66) zei dat uitstel betekent dat inwoners die al jaren 
op een parkeervergunning wachten, nog langer moeten 
wachten. Dillian Hos (GroenLinks) haalde aan dat het 
omgevingsprogramma is geschreven op basis van input uit 
de hele stad.

Wethouder Tyas Bijlholt noemde de motie overbodig. 
Hij gaf aan dat de gemeente al langer in gesprek is met 
inwoners en bepaalde groepen en dat er onder andere 
28 fysieke bijeenkomsten zijn gehouden. “Er is nog nooit 
zoveel aandacht geweest voor een onderwerp.” 

De motie werd verworpen met 24 stemmen tegen (D66, 
GroenLinks, CDA, ChristenUnie, PvdA, Partij voor de 
Dieren en Amersfoort voor Vrijheid) en 13 stemmen voor 
(VVD, Amersfoort2014, SP, Beter Amersfoort, BPA en 
DENK).

Pre-mantelzorgwoningen een stap dichterbij

Het college gaat werken aan een voorstel om pre-mantelzorgwoningen in Amersfoort mogelijk te maken. In deze 
mantelzorgwoningen kunnen mensen al wonen als ze nog geen zorg nodig hebben. De motie die het college vroeg om 
met een voorstel te komen, kreeg brede steun vanuit de gemeenteraad.

Het is nu in Amersfoort zo geregeld dat inwoners pas een 
mantelzorgwoning (een zelfstandige woning in de tuin) 
kunnen realiseren op het moment dat de persoon voor wie 
ze willen zorgen, mantelzorg nodig heeft. Die persoon heeft 
een zogenoemde ‘mantelzorgindicatie’ nodig, een verklaring 
dat die persoon niet meer voor zichzelf kan zorgen. 
ChristenUnie diende samen CDA, GroenLinks, D66, PvdA, 
Beter Amersfoort en Partij voor de Dieren de motie ‘Pre-

Mantelzorgwoningen’ in om hier verandering in te brengen. 
De indieners gaven aan dat het realiseren van zo’n woning 
tijd kost en er senioren zijn die al vóór de indicatie over een 
mantelzorgwoning willen beschikken. Daarom vroegen de 
indieners het college om met een voorstel te komen om 
pre-mantelzorgwoningen mogelijk te maken en dit voorstel 
in de commissie te bespreken. 

Verschillende fracties spraken hun steun uit voor de 
motie. Raadslid Natanja Vreugdenhil (Partij voor de Dieren) 
benoemde dat zorgen voor elkaar belangrijk is. “Pre-
mantelzorgwoningen kunnen helpen deze zorg op tijd te 
regelen.” Raadslid Joyce Huurman noemde de motie een 
“mooi initiatief”.  

Wethouder Jeroen Bulthuis vertelde dat het college bezig 
is het Omgevingsprogramma Volkshuisvesting te maken. 
Het college was al van plan om daarbij te kijken naar pre-
mantelzorgwoningen. Bulthuis gaf aan dat de motie 
aansluit bij die plannen. Ook zag hij de motie als “een 
oproep om er haast mee te maken”. 

De motie werd unaniem aangenomen (met 37 stemmen 
voor).Het college gaat haast maken met een voorstel om  

pre-mantelzorgwoningen mogelijk te maken (foto Pixabay).

De raad nam nog meer raadsvoorstellen aan:  

• Uitwerkingsvoorstel Hogeweg 261
•  Jaarplan Auditcommissie 2025
•  Budget begeleidingscommissie juridische bijstand raad
•  Vaststellen verslagen en besluitenlijst december 2024
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